
Referat HB-møde RKD 29.juni 2022 

 

På teams kl. 19.00 

Til stede:  Henrik, Carsten, Karin, Bente, Christopher, Michael  

 

Dagsorden:  

• Godkendelse af dagsorden: Godkendt 
 

• Godkendelse af referat fra sidste HB-møde: Godkendt 
 

• Godkendelse af beslutninger på mailkorrespondance: Ingen 
 

• Orientering fra formanden, herunder orientering om indgået post. Tilbud om aftale vedr. 
brugere på Office 365: Vi kan ikke længere få en gratis adgang gennem Office 365. Til gengæld 
kan vi måske få gratis adgang direkte hos Microsoft. Michael undersøger 

       • Regnskab og økonomi: Ny bankforbindelse er i gang med at blive etableret efter lang 
ventetid. Vi tager herefter stilling til kort, mobilePay osv.  

    
• BHR/ UDD : Tilmelding til træning med VM holdet er stadig åben 

 
• IFR: Intet nyt 

 
• MT: Intet nyt 

 
• EU : Intet nyt 

 
• AU: Intet nyt 

 
• OU: Intet nyt 

 
• IT:  Henrik og Michael orienterer om oprydning på hjemmesiden: Henrik og Michael har 

foretaget oprydning på hjemmesiden. Michael vil herefter være kontaktperson på 
projektet, der evt. indebærer, at udvalgsformænd mv kan blive kontaktet. HB lægger nu en 
strategi ift indhold på hjemmeside og FB. Herefter vil der være en on-going proces mht 
opdatering af nyheder mv.  

• Redaktionsudvalg : Vi undersøger med Tanja og Lars hvad deres rolle kan være fremover 
ift. bladet. Herefter vurderer vi: Hvad vil vi med bladet, hvem skriver, hvor mange udgaver mv.  



• Evt. Orientering fra Bente om henvendelse til en journalist vedr. artikel i Newsbreak fra 
20.juni om en hund, der havde bidt en forbipasserende. Bente har skrevet til journalisten om 
problemet i at bruge et billede af en rottweiler, selv om det samtidig oplyses i artiklen, at racen 
er ukendt.   

 

Næste planlagte møde 23. august kl. 19.00 på teams.  

 

 

  

 


